
Mötesprotokoll Bygdelaget Normlösa Skeppsås Vallerstad  
 
2008-08-25 Normlösa 
 
Närvarande: Ej närvarande: 
Liselott Martinsson Lennart Andersson  
Annie Wågbrant Fredrik Jegermalm 
Lars Landelius  
Bengt Karlsson 
  

Mötets öppnande 
Lars valdes till sekreterare och Annie till justerare för mötet. 

Föredragingslistan godkännande 
Ja. 

Ekonomi 
Ingen rapport. 

Information på www.bypasset.se 
Ett arbetsmöte skall planeras in. Lars kallar. 

Föreningsinformation 
Ingen rapport. 

Normlösa skola – Normlösarådet information 
Liselott informerade om bygdelaget på senaste mötet. Frågan om möjliga Leader projekt på 
skolan togs upp. Annie representerar bygdelaget på nästa möte. 

Svenska kyrkan information 
Liselott informerade om att det blir en församligssammanslaging under 2010. 

Utvecklingsgrupp Normlösa 
Uppstartmöte för arbetsgrupper planers senare i höst. 

Utvecklingsgrupp Skeppsås 
- 

Utvecklingsgrupp Vallerstad 
- 

Bygdepeng / Leader projekt 
Bygdepeng har beviljats till växtfärgningskurs med 1500kr. Beslutet beviljat via mail 
godkännande.  



Kommunen informerar 
Svar ifrån Eva Rådeström: 

• Tomterna vid gamla pepparkaksfabriken redan sålda. 

• Tomterna bakom skolan. Bengt har varit i kontakt med ägaren. Projekten är just nu i ett 
vänteläge. Entreprenören är engagerad i ett annat projekt som ska slutföras innan arbetet 
med tomterna i Normlösa tas upp igen. Planen är att gå vidare med projektet under 2009. 

 
De nya bryggor är på plats vid Nederlösabadet. Liselott ska försöka få ytterligare 
bryggsektioner samt ytterligare en stege till nästa år. 
 
Liselott undersöker möjligheten att få en anslagstavla vid badet med karta över kanotleden. 

Övriga frågor 
- 

Nästa möte 
29/9 kl 19.00 

 
 
Justeras: 
 
 
 
________________  ________________  
Lars Landelius Annie Wågbrant 
Mötets sekreterare Justerare 


